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Dagsorden 
Type: I= Information, D= Diskussion, BE= Beslutning 

 

Punk

tnr. 

Type Emne Hvem Hvornår 

0 BE • Godkendelse af dagsorden Alle 19.00 

1  • Opfølgning fra sidst Per 19.00 - 19.10 

2 I • Korte meddelelser fra  

o Elevråd 

o Pædagogisk råd/skolemøder 

o Med – udvalg 

o Formanden 

o Ledelsen 

 

 

Alle 19.10 – 19.30 

3 I, D, BE • Principper (bilag) 

Principper vedtaget af Skolebestyrelsen kigges igennem hvert år 

for evt. at revidere dem.. 

 

 

 

 

BS, alle 19.30 – 20.10 

4 I, D • Elevernes udbytte af undervisningen 

Skolebestyrelsen orienteres hvert år om elevernes overordnede 

udbytte af undervisningen.  

 

 

BS, alle 20.10 - 20.35 

5 I, D

  
• Det kommende skoleår 

 

 

BS, alle 20.35 - 20.50 

6 I • Eventuelt 

 

 

 

 

Alle 20.50 – 21.00 

 

 

Referat: 
Punkt 0: 

Godkendt 

 

Punkt 1: 

Opfølgning på budgetspørgsmål fra sidst. 

Elevrådets konkurrence på ny side vedr. oprydning starter mandag. 

 

Punkt 2: 

Elevråd: 

Fraværende 

Pædagogisk Råd/Skolemøder 

Grænseoverskridende adfærd fra forældre fylder i øjeblikket. (Se ledelsen) 

Med - udvalg 

Intet møde siden sidst 

Formanden 



 

Der har været møde i formandsnetværket.  

Der skal holdes møde med børne-unge-udvalget d. 22. april. 

Ledelsen 

Bo orienterede om en episode med en mor, der skældte læreren ud i klassen foran eleverne. 

Ligeledes om en kommentar på Facebook fra en forælder, der ud fra en navngiven klasse beskriver 

inkompetente lærere.  

Vi havde en diskussion om problematikken, og om der skal indføjes noget i skolebestyrelsens principper.  

Skolebestyrelsen udarbejder et skriv til forældrene om samarbejde med skolen, og Bo skriver tilsvarende 

noget i sit næste nyhedsbrev. 

Bo har forsøgt at få kontakt til "kommunen" for møde om varmeproblemerne.  

Bo orienterede om løntræk i forbindelse med de manglende lockout-feriedage.  

Pernille orienterede om trivselsdag på fredag og All Stars konkurrence før påskeferien. 

 

Punkt 3: 

Principperne blev gennemgået og rettet til. 

Lægges på skolens nye hjemmeside, når de er korrigeret. 

 

Punkt 4:  

Bo orienterede om resultatet af forårets prøver for Høng Skoles og Kalundborg Kommunes elever samt 

om andelen af elever, der går i gang med ungdomsuddannelser. 

Vi havde en lang diskussion om indholdet af tallene og indsatser på baggrund af det. 

 

Punkt 5: 

Pt. er der indskrevet 39 elever til kommende skoleårs 0. klasser. 

Ligeledes er der d.d. 19 indskrevet i kommende 10. kl.  

Derfor forventes det, at der skal ansættes et antal lærere og en inklusionsmedarbejder mere.  

 

Punkt 6: 

Bo takkede for gaven og opmærksomheden til sit og fruens sølvbryllup. 

Michael orienterede om teknikproblematikken i den nye skole. 


